



يونيكاي للأغذية (شركة مساهمة عامة) UNIKAI FOODS P.J.S.C.

21st January 2026

21 يناير 2026

Mr. Hamed Ahmed Ali,
Chief Executive Officer,
Dubai Financial Market,
Dubai – UAE.

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject: Receipt of frequently asked questions in relation to the Voluntary Conditional Cash Offer.

This is further to the announcement made by the Company on 19th January 2026 regarding the receipt of the offer document from **Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C**, being a voluntary conditional cash offer, to acquire a minimum of 50% plus 1 share and up to 51% of the issued and paid-up Ordinary shares of Unikai Foods P.J.S.C.

We would like to now inform that we have received frequently asked questions (FAQs) in regards to the voluntary conditional cash offer on 20th January 2026, after market hours. Please find attached a copy of the FAQs.

By order of the Board
For Unikai Foods P.J.S.C

Abdullah Al Za'abi
Vice-Chairman of the Board

CC: Securities and Commodities Authority
Enclosure: FAQs received from Al Wafir for Marketing Services K.S.C.C

الموضوع: استلام الأسئلة المتكررة المتعلقة بالعرض النقدي الطوعي المشروط

بالإشارة إلى الإعلان الذي أصدرته الشركة بتاريخ 19 يناير 2026 بخصوص استلام مستند العرض من شركة الوافر لخدمات التسويق ش.م.م، وهو عرض نقدي طوعي مشروط للاستحواذ على أسهم شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع. للاستحواذ على ما لا يقل عن 50% بالإضافة إلى سهم واحد وما يصل إلى 51% من الأسهم العادي المصدرة والمدفوعة لشركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع.

نود إعلامكم بأنه قد تم استلام أسئلة متكررة متعلقة بالعرض النقدي الطوعي المشروط بتاريخ 20 يناير 2026، بعد ساعات تداول السوق. يرجى الإطلاع على نسخة مرفقة من الأسئلة المتكررة.

صدر بأمر مجلس الإدارة
عن شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع

عبد الله الزعابي
نائب رئيس مجلس الإدارة

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع
مرفق: الأسئلة المتكررة المستلمة من شركة الوافر لخدمات التسويق
ش.م.م.ك.م

